
Vesna Krstović-Spremo  

Pitanja postavljena Agenciji za sigurnost hrane BiH:  

1. “U kojoj je fazi materijalno-tehničko opremanje laboratorija za ispitivanje sigurnosti 

hrane?  

2. Jesu li određene lokacije za smještaj laboratorija? 

3. Hoće li Agencija za sigurnost hrane BiH u svome budućem radu surađivati s 

akademskom zajednicom sveučilišta na teritoriju BiH, budući da su mnoga pitanja iz 

njihove nadležnosti usko povezana sa znanstvenim postignućima i projektima domaćih 

stručnjaka?”  
 


